


Angående motion rörande Årsmöte samt Specialen

Vi har full förståelse för detta dilemma. Vi bor i ett långt land. Dock är det fritt fram för 
medlemmar att anordna själva i klubbens regi införstått till rimliga kostnader. Dialog 
med klubben krävs.

Detta gäller alla aktiviteter.

Anledning till Specialen har varit att träffas i första hand- inte att ta cert.

Årsmötet planeras att tidigareläggas  och genomföras digitalt.


